
Zápis z 9. schůze výboru Spolku studentů historie FF UK
ve funkčním období 2018/19

Datum: 16. 9. 2019 od 18:00

Místo: Standard Café

Zasedání je veřejné, vyhlášené spolkovým emailem.

Přítomní členové výboru a DK: Anna Fišerová, Boleslav Šmejkal, Cyril Mrázek, Štěpán
Truhlařík, Marta Harasimowicz

Hosté: Miroslav Vašík, Martin Jelínek

Program schůze:

1. Úvod
2. Valná hromada
3. Výroční zpráva
4. Různé
5. Závěr

1. Úvod

Schůze byla zahájen v 18:00.

Zasedání výboru zahájila předsedkyně Anna Fišerová návrhem programu schůze – program
schůze byl schválen (4/0/0).

Byl schválen zápis z květnového výboru (4/0/0).

Tajemnice Anežka Lindaurová provede sebekritiku, neboť stále nedodala zápis z dubna (!) a
nenahrává schválené zápisy na výborový disk.

2. Valná hromada

Valná hromada bude večer 15. 10., Anna Fišerová pro tyto účely zarezervuje místnost P209.

3. Výroční zpráva

Výroční zpráva je v procesu psaní, byly rozdány jednotlivé úkoly mezi členy a členky výboru.
V případě dotazů a nesnází s psaním je možno se obrátit na horkou linku, tj. FB výborovou
skupinu.

4. Různé

Na mail přišel dotaz z univerzity, zda se mohou do spolku zapojovat i cizojazyční studenti.
Pokud budou mít zájem, spolek je rád přivítá do svých řad, ale primárním jazykem našich
akcí je samozřejmě i nadále čeština – v tomto nemůžeme vyjit vstříc.

Co se týče podcastového Radia 201, situace je tristní. Nic se neděje a neproběhla ani
slibovaná náborová akce. #slibyjsouchyby



Výbor odsouhlasil nákup rumu pro Jakuba Izdného (4/0/0), bude mu předán jako dárek pro
zasloužilého organizátora na seznamovacím kurzu (jako soundtrack by přitom měla hrát
znělka ze Sandokána).

Informační okénko k seznamovacímu kurzu: všechno běží, kolegové Štěpán Truhlařík a
Anežka Lindaurová se v organizaci pěkně zaučili.

Místopředseda Bolek Šmejkal znovu oznamuje, že se mu bude stýskat. Cyrilu Mrázkovi,
Anně Fišerové, Anežce Lindaurové a Štěpánu Truhlaříkovi jistě také. Předsedkyně Anna
Fišerová děkuje výboru za celoroční práci – bylo to krásné!

Kolega Truhlařík převzal po Bolku Šmejkalovi agendu nedodaných plátěných tašek,
vymáhání proběhne s baseballovou pálkou.

Pokud se to stihne, bude na web spolku dodán seznam různých historických databází, které se
mohou studentům hodit při práci.

Kolega Šmejkal říká: „Zdarec, děcka.“ <3

5. Závěr

Výbor ukončen v 18:32. RIP ☹

Zapsala Anna Fišerová, předsedkyně


